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BR.0012.5.4.2016 

Protokół  

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Zagospodarowania Przestrzennego, 

które odbyło się w dniu 29.03.2016 roku w Ratuszu Miejskim w Kole. Posiedzeniu 

przewodniczył Florian Olejniczak - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego                       

i Zagospodarowania Przestrzennego. W posiedzeniu (w momencie otwarcia) na 6 członków 

Komisji udział brało 4 radnych, co stanowi quorum do prowadzenia prawomocnych obrad.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.                                                                                                     

Przewodniczący otworzył posiedzenie, powitał wszystkich obecnych i przedstawił 

następujący porządek obrad:  

1) Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości 

odpłatną służebnością przesyłu.   

2) Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości 

odpłatną służebnością przesyłu. (droga wewnętrzna w rejonie ul. Piaski)  

3) Analiza informacji o podjętych działaniach na rzecz realizacji „Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Miejskiej Koło na lata 2015-2020”. 

4) Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie powyższego porządku obrad,           

za przyjęciem którego opowiedziało się jednogłośnie 4 radnych. 

Ad 1. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości odpłatną 

służebnością przesyłu przedstawiła Pani H. Zywert – Naczelnik Wydziału Infrastruktury 

Technicznej, Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej. Projekt uchwały wynika stąd, że dla 

wyrażenia zgodny na obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu wymagana jest 

uchwała Rady Miejskiej.  Projekt uchwały dot. działek Gminy Miejskiej Koło, które stanowią 

pasy dróg wewnętrznych w ul. Brylantowej, Diamentowej, Szafirowej i Szmaragdowej.                  

Z wnioskiem o uzgodnienie lokalizacji przebiegu przyłącza kablowego i ustanowienie 

służebności przesyłu na w/w działkach wystąpiła Energa - Operator S.A. - dla potrzeb 

zasilania działek nr 6/7, 6/10 i 6/11 ark. 47. Po podjęciu uchwały z Energetyką zostanie 

zawarta umowa w formie aktu notarialnego o ustanowienie służebności przesyłu. 

Brak uwag do powyższego projektu uchwały.  

Ad 2. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości odpłatną 

służebnością przesyłu przedstawiła Pani H. Zywert – Naczelnik Wydziału Infrastruktury 

Technicznej, Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej. Projekt uchwały wynika stąd, że dla 

wyrażenia zgodny na obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu wymagana jest 

uchwała Rady Miejskiej.  Projekt uchwały dot. działki Gminy Miejskiej Koło, która stanowi pas 

drogi wewnętrznej w rejonie ul. Piaski. Z wnioskiem o uzgodnienie lokalizacji przebiegu 
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przyłącza kablowego i ustanowienie służebności przesyłu na w/w działce wystąpiła Energa - 

Operator S.A. - dla potrzeb zasilania budynku usługowego firmy KROKUS SP. z o.o. Po podjęciu 

uchwały z Energetyką zostanie zawarta umowa w formie aktu notarialnego o ustanowienie 

służebności przesyłu. 

Brak uwag do powyższego projektu uchwały.  

Na posiedzenie Komisji przybyli radni: Wanda Obiała i Artur Szafrański, poszerzając liczbę 

radnych biorących udział w posiedzeniu do 6 osób.  

Ad 3. 

Radni zapoznali się z informacją o podjętych działaniach na rzecz realizacji „Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Miejskiej Koło na lata 2015-2020” (PGN) przyjętego uchwałą nr 

XII/99/2015 Rady Miejskiej w Kole z dnia 26 sierpnia 2015 roku. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji przypomniał, że analiza powyższej informacji wynika z planu pracy 

Komisji RGiZP w 2016 roku.   

Członkowie Komisji dyskutowali na temat Programu „Kawka” mającego na celu poprawę 

jakości powietrza poprzez likwidację niskiej emisji i rozwój odnawialnych źródeł energii.          

W przypadku uzyskania dofinansowania planuje się udzielanie dotacji dla mieszkańców na 

wymianę lokalnych źródeł ciepła.   

Burmistrz poinformował, że w ramach tego programu w październiku do Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony  Środowiska i Gospodarki Wodnej został złożony wniosek o uzyskanie 

dofinansowania.  

Radny R. Karolak zwracał uwagę, że Miejski Zakład Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Kole 

również wykonuje prace związane z modernizacją sieci ciepłowniczej.  

Przewodniczący F. Olejniczak poruszył sprawę budowy elektrociepłowni geotermalnej                 

i pytał, jakie dzielnice miasta przewiduje się objąć siecią ciepłowniczą.   

Burmistrz S. Maciaszek powiedział, że w pierwszej kolejności planuje się objąć siecią 

ciepłowniczą Stare Miasto, a później osiedle Płaszczyzna i Kaliskie Przedmieście. Burmistrz 

poinformował, że przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej ma 

zostać uruchomiony program „Sokół”, w ramach którego również planuje się złożyć wniosek 

o uzyskanie dofinansowania.  

Komisja na podstawie otrzymanej informacji jednogłośnie przy 6 głosach „za” stwierdziła,      

że podjęte kierunki działania są zgodne z przyjętym przez Radę Planem Gospodarki 

Niskoemisyjnej i nie wniosła uwag do przedstawionych materiałów. 

Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji RGiZP w części dot. informacji o realizacji 

PGN stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Ad 3. 

Sprawy różne 

Radna H. Musiałek poruszyła temat projektu uchwały w sprawie utworzenia Spółdzielni 

Socjalnej „Pomagamy”, mającej być przedmiotem obrad jutrzejszej sesji Rady Miejskiej               

w Kole.    

Radni opowiadali się za zdjęciem projektu uchwały z porządku obrad jutrzejszej sesji 

twierdząc, że projekt ten powinien być szerzej omówiony przez całą radę, a nie tylko przez 

merytoryczną komisję Rady. Radni wyrażali swoje wątpliwości co do zasadności podjęcia 

przedmiotowego projektu uchwały i utworzenia spółdzielni przez samorząd, mając również 

na uwadze fakt, że w mieście Kole funkcjonuje już spółdzielnia socjalna tj.:  Spółdzielnia 

Socjalna „Aktywni”.  

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do zaopiniowania omówionych projektów 

uchwał.  

Opinie do omówionych projektów uchwał: 

1) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości odpłatną 

służebnością przesyłu Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie przy 6 głosach 

„za”. 

2) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości odpłatną 

służebnością przesyłu (droga wewnętrzna w rejonie ul. Piaski) Komisja zaopiniowała 

pozytywnie, jednogłośnie przy 6 głosach „za”. 

Na tym posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Zagospodarowania Przestrzennego 

zakończono.  

 

 

Protokołowała:              Przewodniczący Komisji  

Monika Frydrych       Rozwoju Gospodarczego i Zagospodarowania Przestrzennego 

 

                   /Florian Olejniczak/ 

 

 


